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Vi har begärt redovisning av kommunens siffror i Hemtjänstindex som presenterades 
23 nov. Omsorgsnämnden har inte hunnit värdera siffrorna och återkopplar på mötet i
febr 2023

Ombyggnaden av Gussarvsgården som ska ge en samlingslokal som ska kunna 
utnyttjas av bl.a pensionärsföreningarna är uppskjuten p.g.a för höga kostnader. 
Planering pågår nu för en något mindre lokal.

Ny förvaltningschef ska anställas, intervjuer pågår. Omsorgsdelen inom kommunen 
ska prioriteras.

På pensionärsföreningarnas utfrågning i Långshyttan inför valet var i stort sett alla 
partiers representanter eniga om att tjänsten som äldresamordnare skulle tillsättas 
redan nu och inte år 2024 som förslaget låg. Vi informerades vid dagens möte att 
beslutet nu är 2024. Protester framfördes av oss föreningar.
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